

Volume 2 - Chapter 2

Laurenzia

Laurenzia, liebe Laurenzia mein, wann werden wir wieder beisammen sein?

Am **Montag**.

Ach wenn es doch erst wieder

Montag wär, und ich bei meiner Laurenzia wär, Laurenzia wär.

Laurenzia, liebe Laurenzia mein, wann werden wir wieder beisammen sein?

Am **Dienstag**.

Ach wenn es doch erst wieder **Montag, Dienstag** wär, und ich bei meiner Laurenzia wär, Laurenzia wär.

Laurenzia, liebe Laurenzia mein, wann werden wir wieder beisammen sein?

Am **Mittwoch**.

Ach wenn es doch erst wieder **Montag, Dienstag, Mittwoch** wär, und ich bei meiner Laurenzia wär, Laurenzia wär.



Text und Melodie: Volksweise

Gesang: Tobias Stürmer und Schüler der King's Pre-Preparatory School Rochester

Illustration: Hariet E. Roth / © Goethe-Institut

Laurentia

Laurentia, my dear Laurentia, when will we be together again?

On **Monday**

When will it be **Monday** again, so I could be together with my Laurentia again, Laurentia?

Laurentia, my dear Laurentia, when will we be together again?

On **Tuesday**

When will it be **Monday, Tuesday** again so I could be together with my Laurentia again, Laurentia?

Laurentia, my dear Laurentia, when will we be together again?

On **Wednesday**

When will it be **Monday, Tuesday, Wednesday** again so I could be together with my Laurentia again, Laurentia?



Lyrics and melody: Traditional folksong

Song and vocals: Tobias Stürmer and children of King's Pre-Preparatory School Rochester

Illustration: Harriet E. Roth / © Goethe-Institut

Translation: © Goethe-Institut